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PASVALIO RAJONO SAVIVALDYBĖS KULTŪROS TARYBOS  

POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

2023-11-09 Nr. KT-4 

Pasvalys 

 

Posėdis vyko 2023 m. lapkričio 8 d. 10.00-11.50 val. 

Posėdžio pirmininkė – Pasvalio rajono savivaldybės kultūros tarybos pirmininkė Rasa 

Andžiuvienė. 

Posėdžio sekretorė – Savivaldybės administracijos Bendrojo skyriaus specialistė Rūta 

Jaruševičienė. 

Kontaktiniu būdu dalyvavo Pasvalio rajono savivaldybės kultūros tarybos (toliau - Taryba) 

nariai: Gediminas Andrašūnas, Asta Bendoraitienė, Bronislava Mainonienė, Valius Remeika, Jolita 

Šležaitė, Ramunė Uždavinienė. 

Kiti dalyvavę asmenys: Pasvalio Mariaus Katiliškio viešosios bibliotekos direktorė Danguolė 

Abazoriuvienė, Pasvalio kultūros centro direktorius Robertas Lavickas, Pasvalio rajono laikraščio 

„Darbas“ žurnalistas Sigitas Kanišauskas, Pasvalio krašto muziejaus direktorė Vitutė Povilionienė. 

Nuotoliniu būdu dalyvavo Tarybos nariai: Rimvydas Mitkus. 

Nedalyvavo Tarybos nariai: Audronė Likienė, Gražvydas Balčiūnaitis, Arminas Vareika. 

Tarybos posėdyje dalyvauja 8 iš 11 Tarybos narių, kvorumas yra. 

Tarybos posėdžio darbotvarkė: 

1. Posėdžio darbotvarkės patvirtinimas. 

2. Planuojamo teikti Savivaldybės tarybos sprendimo projekto dėl Pasvalio rajono 

leidybos dalinio finansavimo savivaldybės biudžeto lėšomis tvarkos aprašo pakeitimo aptarimas 

(pridedant terminą dėl leidinio išleidimo ir gražinant galimybę finansuoti neišleistus leidinius). 

3. Pasvalio rajono savivaldybės kultūros ir meno sričių atstovams premijų skyrimo tvarkos 

aprašo koregavimo aptarimas. 

4. Siūlymo Savivaldybės administracijai didinti Leidybos dalinio finansavimo lėšas (iki 

14 000,00 Eur) rašto aptarimas. 

5. Informacija apie buvusius Pasvalyje esančio fontano viršuje (Vytauto Didžiojo a.) 

planuotos skulptūros eskizus. 

6. Kultūros tarybos nuostatų koregavimo aptarimas. 

7. Kiti klausimai. 

 

1. SVARSTYTA. Posėdžio darbotvarkės patvirtinimas. 
Tarybos pirmininkė Rasa Andžiuvienė supažindino Tarybos narius ir kitus posėdyje 

dalyvaujančius asmenis su posėdžio darbotvarke. Visi dalyvaujantys asmenys darbotvarkei pritarė, 

pasiūlymų įtraukti kitus klausimus nebuvo gauta. 

NUTARTA. Patvirtinta posėdžio darbotvarkė. 
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2. SVARSTYTA. Planuojamo teikti Savivaldybės tarybos sprendimo projekto dėl Pasvalio 

rajono leidybos dalinio finansavimo savivaldybės biudžeto lėšomis tvarkos aprašo pakeitimo 

aptarimas (pridedant terminą dėl leidinio išleidimo ir gražinant galimybę finansuoti neišleistus 

leidinius). 

Tarybos pirmininkė Rasa Andžiuvienė supažindino Tarybos narius ir kitus posėdyje 

dalyvaujančius asmenis su Tarybos sekretorės Rūtos Jaruševičienės paruoštais Pasvalio rajono 

leidybos dalinio finansavimo savivaldybės biudžeto lėšomis tvarkos aprašo pakeitimais. Tarybos 

nariams pritarus siūlomiems pakeitimams, priimtas sprendimas teikti sprendimo projektą dėl Pasvalio 

rajono leidybos dalinio finansavimo savivaldybės biudžeto lėšomis tvarkos aprašo keitimo 

Savivaldybės tarybai po to, kai sekančiame Tarybos posėdyje bus peržiūrėtas galutinis tvarkos aprašo 

keitimo sprendimo projektas. 

NUTARTA. Teikti sprendimo projektą dėl Pasvalio rajono leidybos dalinio finansavimo 

savivaldybės biudžeto lėšomis tvarkos aprašo keitimo Savivaldybės tarybai po to, kai sekančiame 

Tarybos posėdyje bus peržiūrėtas galutinis tvarkos aprašo keitimo sprendimo projektas. 

3. SVARSTYTA. Pasvalio rajono savivaldybės kultūros ir meno sričių atstovams premijų 

skyrimo tvarkos aprašo koregavimo aptarimas. 

Tarybos pirmininkė Rasa Andžiuvienė supažindino Tarybos narius ir kitus posėdyje 

dalyvaujančius asmenis su ankstesniuose Tarybos posėdžiuose aptartais Pasvalio rajono savivaldybės 

kultūros ir meno sričių atstovams premijų skyrimo tvarkos aprašo galimais pakeitimais ir kartu su 

visais dalyvaujančiais asmenimis posėdžio metu aptarė visus aprašo punktus. Tarybos nariams 

apsvarsčius ir sutarus dėl galimų aprašo punktų keitimo, priimtas sprendimas teikti sprendimo 

projektą dėl Pasvalio rajono savivaldybės kultūros ir meno sričių atstovams premijų skyrimo tvarkos 

aprašo keitimo Savivaldybės tarybai po to, kai sekančiame Tarybos posėdyje bus peržiūrėtas galutinis 

tvarkos aprašo keitimo sprendimo projektas. 

NUSPRĘSTA. Teikti sprendimo projektą dėl Pasvalio rajono savivaldybės kultūros ir meno 

sričių atstovams premijų skyrimo tvarkos aprašo keitimo Savivaldybės tarybai po to, kai sekančiame 

Tarybos posėdyje bus peržiūrėtas galutinis tvarkos aprašo keitimo sprendimo projektas. 

4. SVARSTYTA. Siūlymo Savivaldybės administracijai didinti Leidybos dalinio finansavimo 

lėšas (iki 14 000,00 Eur) rašto aptarimas. 

Tarybos sekretorė Rūta Jaruševičienė perskaitė parengtą raštą Savivaldybės administracijai 

dėl siūlymo Savivaldybės administracijai didinti leidybos dalinio finansavimo lėšas iki 14 000,00 Eur. 

Tarybos nariai komentavo rašto turinį, pasiūlė koregavimą ir rašto performulavimą, kartu siūlydami 

didinti prašomą finansavimo sumą iki 20 000,00 Eur. 

NUTARTA: Parengti naujai performuotą raštą Savivaldybės administracijai dėl Leidybos 

dalinio finansavimo lėšų didinimo iki 20 000,00 Eur. 

5. SVARSTYTA. Informacija apie buvusius Pasvalyje esančio fontano viršuje (Vytauto 

Didžiojo a.) planuotos skulptūros eskizus. 

Tarybos sekretorė Rūta Jaruševičienė informavo Tarybos narius, kad paklaususi atsakingų 

Savivaldybės administracijos specialistų apie prieš beveik 10 metų vykusią Pasvalio miesto Vytauto 

Didžiojo aikštės rekonstrukciją ir tuo metu planuotą įrengti fontano skulptūrą gavo atsakymą, jog šios 
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skulptūros eskizai buvo sukurti, tačiau taip ir liko pas eskizų autorių, nes rekonstrukcijos metu lėšos 

buvo perskirstytos ir fontano skulptūrai pritrūko finansavimo. 

Tarybos nariai ilgai diskutavo apie fontano skulptūros reikalingumą ir buvo paprašyta Tarybos 

nario Valiaus Remeikos, kaip skulptoriaus, išsakyti savo nuomonę, ar skulptūra vis dar būtų reikalinga 

ir ar yra prasmės ieškoti eskizų bei kelti daugiau klausimų. Valius Remeika tvirtino, kad kol Tarybos 

nariai neiškėlė šio klausimo, jam net nekilo mintis, kad Vytauto Didžiojo aikštės fontanui trūksta 

skulptūros. Jo nuomone, Pasvalio mieste yra užtektinai skulptūrų („Antanėlis“, „Bernardas 

Brazdžionis“, „Žygimantas Augustas“, „Petras Avižonis“), pasvaliečiai ir miesto lankytojai jau 

susigyveno su dabartiniu fontanu, patys nekelia klausimų, kad kažko trūksta, tad nėra prasmės 

investuoti pinigų ir laiko.  

NUTARTA. Spręsti šiuo metu aktualesnius klausimus Pasvalio rajono kultūros srityje ir 

Vytauto Didžiojo aikštės fontano skulptūros klausimą palikti ateičiai. 

6. SVARSTYTA. Kultūros tarybos nuostatų koregavimo aptarimas. 

Tarybos pirmininkė Rasa Andžiuvienė supažindino Tarybos narius ir kitus posėdyje 

dalyvaujančius asmenis su jos nuomone reikalingais Kultūros tarybos nuostatų keitimais. Tarybos 

nariai sutiko su keitimais ir buvo priimtas sprendimas teikti sprendimo projektą dėl Pasvalio rajono 

savivaldybės kultūros tarybos veiklos nuostatų keitimo Savivaldybės tarybai po to, kai sekančiame 

Tarybos posėdyje bus peržiūrėtas galutinis tvarkos aprašo keitimo sprendimo projektas. 

NUTARTA. Teikti sprendimo projektą dėl Pasvalio rajono savivaldybės kultūros tarybos 

veiklos nuostatų keitimo Savivaldybės tarybai po to, kai sekančiame Tarybos posėdyje bus peržiūrėtas 

galutinis tvarkos aprašo keitimo sprendimo projektas. 

 

Kultūros tarybos pirmininkė     Rasa Andžiuvienė 

 

Kultūros tarybos sekretorė     Rūta Jaruševičienė 


